

# Amazing CHINA 中国

DIRECT FLIGHT TO  
DUNHANG  
直飞敦煌

# 9D7N

## 丝绸之路+青海~敦煌/阳关/格尔木/ 茶卡/青海湖/西宁/祁连/张掖/嘉峪关 SILK ROAD + QINGHAI

### DUNHUANG/YANGGUAN/GOLMUD/CHAKA/ QINGHAI LAKE/XINING/QILIAN/ZHANGYE/JIAYUGUAN

Tour Code: CSA

## Golden Destinations



China  
中国

### 特别安排 SPECIAL ARRANGEMENT

- 全程 2+1 豪华巴士
- 入住4星+当地5星酒店
- 阳关 (含电瓶车+入关汉服唐装)
- 茶卡盐湖天空壹号 (含小火车)
- 青海湖 (含小火车)
- 祁连卓尔山 (含电瓶车) & 祁连大草原
- 雷音寺景区
- 纯玩 (全程无购物站, 无自费项目)



Zhuo'er Mountain  
卓尔山



Chaka Salt Lake Sky No.1  
茶卡盐湖天空壹号



Jiayuguan City Tower  
嘉峪关城楼



Mingsha Mountain and Crescent Moon Spring  
鸣沙山月牙泉

行程次序, 以当地旅社安排为准。

\*图片仅供参考

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

\*Pictures shown are for illustration purposes only





Mogao Grottoes  
莫高窟



White Horse Pagoda Scenic Area  
白马塔景区



Qinghai Local Hotpot Flavor  
青海桐火锅风味

\*Picture shown are for illustration purpose only  
\*图片仅供参考

## 精简行程：

**第一天 启程 ✈️ 敦煌** (机上用餐)

- ☑️ 入住酒店

**第二天 敦煌 🚗 (60公里) 阳关 🚗 (500公里) 格尔木** (早/午/晚)

- ☑️ 阳关 (含电瓶车+入关汉服唐装)
- ☑️ 昆仑山门纪念碑 (拍照)

**第三天 格尔木 🚗 (480公里) 茶卡** (早/午/晚)

- ☑️ 茶卡盐湖天空壹号 (含小火车)

**第四天 茶卡 🚗 (190公里) 青海湖 🚗 (150公里) 西宁** (早/午/晚)

- ☑️ 青海湖 (含小火车)
- ☑️ 车游日月山+倒淌河

**第五天 西宁 🚗 (280公里) 祁连 🚗 (200公里) 张掖** (早/午/-)

- ☑️ 祁连卓尔山 (含电瓶车)
- ☑️ 祁连大草原
- ☑️ 张掖夜市

**第六天 张掖 🚗 (260公里) 嘉峪关** (早/午/晚)

- ☑️ 张掖七彩丹霞 (含电瓶车)
- ☑️ 嘉峪关城楼 (含电瓶车)

**第七天 嘉峪关 🚗 (380公里) 敦煌** (早/午/晚)

- ☑️ 大地之子
- ☑️ 无界
- ☑️ 汉武帝雕塑
- ☑️ 鸣沙山月牙泉 (含电瓶车+鞋套+骑骆驼)
- ☑️ 雷音寺景区

**第八天 敦煌 ✈️ 回程** (早/午/-)

- ☑️ 莫高窟 (含数字电影+实体洞窟+区间车)
- ☑️ 敦煌书局
- ☑️ 白马塔景区
- ☑️ 沙洲夜市

**第九天 抵达吉隆坡** (机上用餐)



✓7早餐/7午餐/5晚餐  
风味餐：

- ★ 汽锅鸡风味
- ★ 甘州排骨风味
- ★ 手抓羊肉风味
- ★ 青海桐火锅风味
- ★ 雪山驼掌风味
- ★ 大漠风沙鸡风味

## 观光景点：

### 敦煌

- ◆ **阳关** - 是中国古代陆路对外交通咽喉之地，是丝绸之路南路必经的关隘。是古代兵家必争的战略要地。
- ◆ **莫高窟** - 莫高窟不但是古代丝绸之路的一颗明珠，也是中国石窟艺术的宝库，俗称千佛洞，是中国古代最伟大的石窟雕塑之一。石窟于1600多年前的前秦朝代，其后经历千年，现今仍保存492个洞窟；其中壁画及彩塑之藏量，是现今世界上最完整规模最大的，它是内容最为丰富的古代画廊。
- ◆ **鸣沙山月牙泉** - 惊人的天然艺术美景鸣沙山，踏着软绵的细沙，登上数十米高之山顶，切实体验鸣沙上之名的由来，令人啧啧称奇。继而参观沙漠中之奇景月牙泉，月牙泉位于鸣沙山的环抱之中，其形状酷似一湾新月而得名。虽被浩瀚黄沙所包围，经年累月的狂风下，始终不被沙掩盖，仍水清如镜，为沙漠中罕见奇泉。鸣沙山与月牙泉，千百年来奇妙地共生在一起，实为天下奇观，可自行体验难得一见的骑骆驼。

### 格尔木

- ◆ **昆仑山门纪念碑** - 设计灵感来源于古代大臣朝见皇帝时双手捧着的笏板，顶上白色代表雪山，寓意对“万山之祖”昆仑山的朝拜之意，也包含祝愿巍巍昆仑能够走向未来、走向世界的愿望。

### 茶卡

- ◆ **茶卡盐湖天空壹号** - 景区以盐文化为主题，以生态保护为原则，敷设木质栈道，游客可通过栈道观赏盐湖湿地景色。

### 西宁

- ◆ **青海湖** - 青海湖被四座巍巍高山所环抱，举目环顾，犹如四幅高高的天然屏障，将青海湖紧紧环抱其中。从山下到湖畔，则是广袤平坦、苍茫无际的千里草原，而烟波浩渺、碧波连天的青海湖，就像是一个巨大的翡翠玉盘平嵌在高山、草原之间，构成了一幅山、湖、草原相映成趣的壮美风光和绮丽景色。

### 祁连

- ◆ **卓尔山** - 是祁连山的一条支脉，地处祁连山中段，坐落在八宝河北岸，与藏族神山阿咪东索隔河相望。卓尔山呈现丘陵状的草原风光，属于丹霞地貌，最高峰海拔4328米，主要由红色砂岩、砾岩组成。

### 张掖

- ◆ **七彩丹霞地质公园** - 七彩丹霞因《三枪拍案惊奇》而出名，之后又先后成了几个热门电影的取景地。作为国内唯一的丹霞地貌与彩色丘陵复合区，这里被《中国国家地理》评委中国最美的七大丹霞地貌之一。层迭起伏的丘陵被五彩的色带层层覆盖，阳光照耀下，灿若明霞，宛若上帝掉在人间的调色盘。

### 嘉峪关

- ◆ **嘉峪关城楼** - 天下第一雄关----嘉峪关是举世闻名的万里长城西端险要关隘，也是长城保存最完整的一座雄关。关城建于明洪武五年(1372年)，至今已有600余年，总占地约3.35万平方米。嘉峪关城雄居祁连山与黑山之间，地势险要，扼守咽喉。1961年被国家公布为第一批全国重点文物保护单位。



- 酒店住宿 (7晚)
- ✓敦煌华夏大酒店 或同级 x2晚
  - ✓格尔木丽呈华廷酒店 或同级 x1晚
  - ✓茶卡晚枫酒店 或同级 x1晚
  - ✓西宁蓝海御华酒店 或同级 x1晚
  - ✓张掖璞悦酒店 或同级 x1晚
  - ✓嘉峪关公航旅明珠国际酒店 或同级 x1晚

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日，公众假期，天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行，会或否事先通知。  
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。



**Kunlun Mountain Gate Monument**  
昆仑山门纪念碑



**Yangguan Pass**  
阳关



**Qinghai Lake**  
青海湖

## SCHEDULE

### D1 DEPARTURE ✈️ DUNHUANG (MOB)

- ☑️ Check in Hotel

### D2 DUNHUANG 🚌 (60km) YANGGUAN 🚗 (500km) GOLMUD (B/L/D)

- ☑️ Yangguan Pass  
(Included buggy + entry ceremony and wear Tang suit)
- ☑️ Kunlun Mountain Gate Monument (Photo stop)

### D3 GOLMUD 🚗 (480km) CHAKA (B/L/D)

- ☑️ Chaka Salt Lake Sky No.1 (Included mini train)

### D4 CHAKA 🚗 (190km) QINGHAI LAKE 🚗 (150km) XINING (B/L/D)

- ☑️ Qinghai Lake (Included mini train)
- ☑️ Driving tour of Sun and Moon Mountain + Reverse Flow River

### D5 XINING 🚗 (280km) QILIAN 🚗 (200km) ZHANGYE (B/L/-)

- ☑️ Qilian Zhuoer Mountain (Included buggy)
- ☑️ Qilian Grassland
- ☑️ Zhangye Night Market

### D6 ZHANGYE 🚗 (260km) JIAYUGUAN (B/L/D)

- ☑️ Zhangye Danxia National Geopark  
(Included buggy)
- ☑️ Jiayuguan City Tower (Included buggy)

### D7 JIAYUGUAN 🚗 (380km) DUNHUANG (B/L/D)

- ☑️ Sculpture: Son of the Earth
- ☑️ Sculpture: Boundless
- ☑️ Sculpture: Emperor Wu of Han Dynasty
- ☑️ Mingsha Mountain and Crescent Moon Spring  
(Included buggy, shoe cover, and camel ride)
- ☑️ Leiyn Temple scenic area

### D8 DUNHUANG ✈️ DEPARTURE (B/L/-)

- ☑️ Mogao Grottoes  
(Included digital movie, physical caves, and shuttle bus)
- ☑️ Dunhuang Book Center
- ☑️ White Horse Pagoda Scenic Area
- ☑️ Shazhou Night Market

### D9 ARRIVE KUALA LUMPUR (MOB)



✓ 7 Breakfasts / 7 Lunches / 5 Dinners  
Special Cuisines:

- ★ Steamed Chicken Flavor
- ★ Ganzhou Ribs Flavor
- ★ Shouzhuo Mutton Flavor
- ★ Qinghai Local Hotpot Flavor
- ★ Snow Mountain Camel Paw Flavor
- ★ Desert Style Feast

## TOURIST ATTRACTIONS:

### DUNHUANG

- ◆ **Yangguan** - Is an ancient land transportation hub in China, and Yangguan is a must pass on the southern route of the Silk Road. It was a strategic location that ancient military strategists had to contend for.
- ◆ **Mogao Grottoes** - Mogao Grottoes are not only a pearl on the ancient Silk Road, but also a treasure trove of Chinese grotto art, commonly known as the Thousand Buddha Caves. They are the greatest cave sculptures in ancient China. Stone chiseling was done over 1600 years ago during the Former Qin Dynasty, and after a thousand years, 492 caves are still preserved today; Among them, the collection of murals and colored sculptures is the most complete and largest in the world today, and it is the most abundant ancient gallery in terms of content.
- ◆ **Mingshan Mountain and Crescent Moon Spring** - Amazing natural artistic beauty. Echoing-Sand Mountain, stepping on soft and fine sand, climbs to the top of the mountain dozens of meters high, and truly experiences the origin of the name Echoing-Sand, which is amazing. Then visit the wonder of Crescent Lake in the desert, which is surrounded by Echoing-Sand Mountain and named after its shape resembling a bay of crescent moon. Despite being surrounded by vast yellow sand and enduring strong winds for years, the water remains clear as a mirror, making it a rare and unique spring in the desert.

### GOLMUD

- ◆ **Kunlun Mountain Gate Monument** - The design inspiration comes from the ancient ministers holding the wooden tablet with both hands when meeting the emperor. The white top represents the snow capped mountains, symbolizing the worship of the "ancestor of ten thousand mountains"- Kunlun Mountain, and it also expresses the best wishes for the majestic Kunlun Mountain in the future.

### CHAKA

- ◆ **Chaka Salt Lake Sky No.1** - Is A themed around salt culture Park. There is a wetland viewing area built within the scenic area, which adheres to the principle of ecological protection and lays wooden boardwalks. Tourists can enjoy the scenery of the salt lake wetland through the boardwalks.

### XINING

- ◆ **Qinghai Lake** - Qinghai Lake is surrounded by mountains. Looking around, it is like four natural barriers that tightly embrace Qinghai Lake. From the foot of the mountain to the lakeside, there is a vast, flat, and boundless grassland. The misty and blue waves of Qinghai Lake are like a huge jade plate embedded between the mountains and grasslands, forming a magnificent and beautiful scenery with mountains, lakes, and grasslands.

### QILIAN

- ◆ **Zhuo'er Mountain** - Is a branch of the Qilian Mountains, located in the middle section of the Qilian Mountains, on the north bank of the Babao River, facing the Tibetan sacred mountain Amidongsuo across the river. Zhuo'er Mountain presents a hilly grassland scenery, belonging to the Danxia landform. The highest peak is 4328 meters above sea level and is mainly composed of red sandstone and conglomerate.

### ZHANGYE

- ◆ **Zhangye Danxia National Geopark** - Known for its colorful rock formations, it has been voted by Chinese media outlets as one of the most beautiful landforms in China. In 2009, Chinese National Geography magazine chose Zhangye Danxia as one of the "six most beautiful landforms" in China. The area has become a top tourist attraction for Zhangye.

### JIAYUGUAN

- ◆ **Jiayuguan City Tower** - The First Mighty Pass in the World - Jiayuguan is a world-renowned strategic pass at the western end of the Great Wall, and also the most well preserved pass on the Great Wall. Jiayuguan City is located between the Qilian Mountains and Heishan Mountains, with a dangerous terrain and a strategic location, guarding the throat. In 1961, it was announced by the state as one of the first batch of national key cultural relics protection units.



### HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)

- ✓ Dunhuang Huaxia Hotel or similar class x2 Nights
- ✓ Golmud Grand Rezen Hotel or similar class x1 Night
- ✓ Chaka Evening Maple Hotel or similar class x1 Night
- ✓ Xining Blue Horizon Yuhua Hotel or similar class x1 Night
- ✓ Zhangye Puyue Hotel or similar class x1 Night
- ✓ Jiayuguan HATG Pearl Hotel or similar class x1 Night

**Disclaimer:** Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

**Remark:** There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



# General Information

## · 敦煌 DUNHUANG ·



<b>货币</b> <b>Currency</b> 	<b>中国元</b> - CNY <b>人民币</b> - RMB <b>Chinese Yuan</b> - CNY <b>Renminbi</b> - RMB	<b>信用卡</b> <b>Credit Card</b> 	* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
<b>货币兑换率</b> <b>Exchange Rate</b> 	<b>10 元 = 马币 6.50</b> <b>10 CNY = MYR 6.50</b> <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	<b>拨号代码</b> <b>Dial Code</b> 	<b>中国</b> : +86 <b>China</b> : +86
<b>电压</b> <b>Voltage</b> 	<b>电压 - 220伏特</b> <b>Voltage - 220 V</b>	<b>插座</b> <b>Power Socket</b> 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
<b>时差</b> <b>Time Different</b> 	<b>中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差</b> <b>China - No time different with Malaysia</b>	<b>行李托运</b> <b>Luggage Allowance</b> 	每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤。 Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.
<b>气候</b> <b>Weather</b> 	<input type="checkbox"/> <b>春季 Spring</b> 3月 - 5月 Mar to May 6°C ~ 18°C	<input type="checkbox"/> <b>夏季 Summer</b> 6月 - 8月 Jun to Aug 13°C ~ 31°C	<input type="checkbox"/> <b>秋季 Autumn</b> 9月 - 11月 Sep to Nov 4°C ~ 23°C
			<input type="checkbox"/> <b>冬季 Winter</b> 12月 - 2月 Dec to Feb -13°C ~ 3°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>
<b>飞机型号</b> <b>Aircraft Type</b> 	<p>A330</p>		

<b>Departure Date:</b> 出发日期: <input type="text"/>	<b>Flight:</b> 航班行程: <input type="text"/>
<b>Tour Fare:</b> 团费: <input type="text"/>	<b>Airport Tax &amp; Fuel Surcharge:</b> 机场税及燃油附加费: <input type="text"/>
<b>Tipping:</b> 小费: <input type="text"/>	<b>Agent Collection Fee:</b> 旅行社代收费: <input type="text"/>
<b>Visa:</b> 签证: <input type="text"/>	<b>Travel Insurance:</b> 旅行保险: <input type="text"/>
	<b>TOTAL:</b> 总数: <input type="text"/>



Operated By  
**ICE HOLIDAYS SDN BHD**  
 (230643-X) KPK/LN:2441

**GD Partner:**